
Adw. Trela: adwokatura to całe moje zawodowe
życie
- Adwokatura to całe moje zawodowe życie. Nigdy nie traktowałem samorządu jako
czegoś, co jest obok zawodu - mówi adw. Jacek Trela, wiceprezes NRA, w wywiadzie,
którego udzielił red. Annie Krzyżanowskiej z "Dziennika Gazety Prawnej". 

W rozmowie z dziennikarką, adw. Trela przedstawia swoją ocenę kondycji samorządu adwokackiego i
pomysły na rozwiązanie istniejących problemów. Odpowiada też na pytania o kwestie reprywatyzacji
w Warszawie, o zakaz reklamy adwokatów, czy połączenie zawodu adwokata i radcy prawnego. 

(czytaj wywiad z adw. Jackiem Trelą)
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